
 

 

Zápis 7. schůze výboru ČMKCHB konané 14.1.2011 v Kolesách 
 

Účast: výbor se sešel v plném počtu - všech devět členů, za revizní komisi Ing. K.Plch 

 

1. Kontrolu finančního hospodaření klubu za rok 2009 provedl pověřený člen revizní komise 

Ing. Karel Plch. Ze zprávy vyplývá, že klub hospodařil se ziskem 17.926,45 Kč, kontrolou 

účetních dokladů byl zjištěn rozdíl v pokladně – 60,- Kč, který byl zaviněn chybným opisem  

a dále do výsledku hospodaření nebyla započítaná faktura za poštovné na rozeslání 

zpravodaje v roce 2008 ve výši 12.578,- Kč, která byla uhrazená v měsíci lednu 2009 ještě 

před předáním účetnictví. Obě účetní chyby byly v účetnictví opraveny. 

 

2.   Zpráva pokladníka: na účtu k dnešnímu datu je 374 000,- Kč. Na dluhopisech CS má klub 

210 000,- Kč, v materiálu přes 90 000,- Kč. Účetní položky nejsou ještě přesně spočítány, 

ale klub hospodařil vysoce v kladných číslech (předbežný výsledek je 200 000,- Kč) a to 

především díky získání sponzorských darů a menším nákladům oproti roku 2009. Výbor se 

dále zabýval možností predisponovat část finančních prostředků na jiný produkt s vyšším 

úročením. 

 

3. Byla upravena stylizace chovatelského řádu ČMKCHB tak, aby nemohlo docházet 

k různému výkladu jednotlivých bodů, a s ohledem na lepší srozumitelnost tohoto řádu. 

Novelizace chovatelského řádu je již zveřejněna na internetových stránkách. 

 

4. Výbor se zabýval nesouhlasným stanoviskem z oblastí 1, 6, 7 a 13 k poplatkům za více 

početné vrhy a vývoz štěňat a administrativních poplatků. Ze zprávy pokladníka 

Ing.Havlíčka k hospodaření klubu vyplývá, že aby klub mohl fungovat, musí mít kromě 

výdajů taky pravidelné příjmy. Zrušením těchto poplatků by v pokladně chybělo každoročně 

60 – 70 000,- Kč. Proto výbor žádá jednotlivé oblasti, aby podaly konkrétní návrhy, jak tyto 

poplatky nahradit nebo upravit tak, aby tento deficit byl podstatně snížen nebo jinak 

nahrazen. 

 

5. Výbor souhlasil s návrhem poradce chovu p.Pavlíkem zrušit v roce 2011 klid v chovu u HB 

kvůli malému počtu štěňat v roce 2010. 

 

6. Výbor vzal na vědomí pozvánku z oblasti č.7 ( Krušné Hory ) na ples barvářů a poskytne 

peněžní dar v hodnotě 3 000,- Kč. 

 

7. Výbor bere na vědomí rozšíření aprobace pro rozhodčí z exteriéru pro Ivu Černohubovou a 

zároveň ji pozve na naši klubovou výstavu. 

 

8. Pan Robert Fojtášek žádá o umožnění vykonat zkoušky pro rozhodčí z výkonu. V předvečer 

výstavy mu bude umožněno tuto zkoušku složit. Bylo by dobré, kdyby se připojili i další 

čekatelé, kteří mají splněna kritéria k vykonání této zkoušky. Včas předložili doklady o 

splněných hospitacích. 

 

9. Výbor bere na vědomí žádosti o  pořádáním soutěže „O putovní cenu ČMMJ“ v roce 2012 

oblastí č. 11 (Šumava) pod vedením p.Kabáta a v roce 2014 oblastí č. 1 (Krušné Hory) p. 

Hennricha. 

 



10. Klubová výstava v roce 2011 se uskuteční  21.5.2011 v Dolní Lomnici. V předvečer 

výstavy 20.5.2011 v 19:00 proběhne již tradiční setkání výboru klubu s aktivisty a příznivci 

barvářů a to v hotelu Na špici, Kyselka 87, Radošov, tel: 353 941 152, 353 941 285, e-mail: 

naspici@quick.cz. Bližší informace jsou uvedeny v propozicích na tuto výstavu, které 

budou na klubových internetových stránkách a ve zpravodaji. 

 

11. Kurz  „Jelenář“ se pořádá ve dnech 19. – 21.10.2011 na zámečku v Luisině údolí oblast č. 4         

(Orlické hory), aktivista p. A. Izák. V sobotu 22.10. 2011 zde proběhnou Pzb. Bližší 

informace opět ve zpravodaji. 

 

12. Zpráva poradce chovu p.Pavlíka: štěňata zapsaná do plemenné knihy v roce 2010 - 122 Bb a 

15 HB. U chovných jedinců zůstává stejný stav jako v roce 2010. 

 

13. Výbor projednal návrh některých oblastí, které navrhují, aby na Pb byla disciplina 

vyhledávání, která se zkouší na stopní dráze od lože ke kusu, zkoušena na čerstvě našlapané 

stopě. Důvodem je údajně velká neúspěšnost psů na tomto úseku, kteří nedojdou na volno ke 

kusu. Výbor se shodl, že souhlasí s tím, aby tento úsek byl našlapán ráno před zkouškami. Je 

to ovšem organizačně náročnější. Tato změna by mohla být realizována od roku 2011. Tato 

změna bude ještě prodiskutována na školení rozhodčích  30.4.2011. 

 

14.        Školení rozhodčích z výkonu proběhne v penzionu Kolesa 30.4. 2011 od 9:00. Účast pro      

   rozhodčí povinná a nutná. V roce 2010 posuzovalo na zkouškách asi 30 rozhodčích a  

   v tabulkách z Pb bylo závažných 23 chyb! Na školení bude provedena prezentace.  Protože 

    došlo k různým změnám, třeba i změně adres, připravte si následující údaje: 

- přesná adresa, bydliště 

- telefon 

-máte-li, e-mail 

-kolikrát jste posuzovali v roce 2010 na Pb 

              na IHb 

-budete posuzovat i v dalších sezonách     -  ano,  ne 

 

15. -DVD- Chov a výcvik barváře je k dostání u Ing. Havlíčka za 300 Kč ( bez poštovného ). 

 

16. Výbor odhlasoval poměrem 7 pro a 2 proti, že „Moravský pohár“ a „Krušnohorské derby“ od 

  roku 2011 budou zařazeny do kynologického kalendáře ČMMJ. Tím budou dosažené výsledky 

  zapisovány do rodokmenu. Na akcích bude za mimořádný pracovní výkon možno udělit 

  pracovní titul CACT.  Zkoušet se bude podle zkušebního řádu pro celostátní soutěž barvářů „O  

  putovní cenu ČMMJ“. Letos se „Moravský pohár“ uskuteční ve dnech 11. – 12.11. 2011 na 

  Stupavě ( Buchlovské vrchy ). Krušnohorské derby v květnu. 

 

17. Všem jubilantům starším 60-ti let bude výborem zasílán blahopřejný dopis. 

  

 

 

                                                                                         Zapsal: Hubert Hubík  

                

                                                                                         jednatel 

mailto:naspici@quick.cz

